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Országgyű lés Hivatala

Irom rn-szPm : V (%r1 ()
Érkezett : 2016 FEBR 2 3.

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ i2énvlő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésről szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánunk benyújtani Varga
Mihály nemzetgazdasági miniszterhez, mint a foglalkoztatáspolitikáért felel ős
kormánytagho z

„Biztosítja-e a Kormány az ágazati érdekegyeztetés rendszerének m űködtetését?”

címmel, amelyre a választ írásban kérjük.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Ágazati Párbeszéd Bizottságok Tanácsa munkavállalói oldala november 23-á n
sajtótájékoztatón hívta fel a figyelmet arra, hogy kétséges az ágazati érdekegyezteté s
rendszerének jövője. A munkavállalói oldal képviselői azután döntöttek a nyilvánosságho z
fordulás mellett, miután Miniszter Úrnak írt hivatalos megkeresésükre sem kaptak választ a z
Ágazati Párbeszéd Bizottságok Tanácsának november 20-ai ülésén .

Az ágazati érdekegyeztetés jelenlegi rendszerét még az MSZP kormányzása alatt a 2009 . évi
LXXVI. törvény hozta létre, és indulásakor annak m űködtetésére évi 420 millió forintot
fordítottak. Az elmúlt években azonban fokozatosan csökkent a működésre fordított összeg ,
ami 2014-ben már csak 120 millió forint volt . Az ágazati párbeszéd bizottságok működése
2015-ben még nehezebbé vált, miután megsz űnt a Foglalkoztatási Hivatal, és annak ágazat i
érdekegyeztetés működtetésével kapcsolatos feladatait a Nemzetgazdasági Minisztérium vette
át .

Fentiekre figyelemmel a K/7928 . számon benyújtott kérdésünkben arról kértünk tájékoztatást ,
hogy 2016-ban mekkora összeget terveznek az ágazati érdekegyeztetés rendszeréne k
működtetésére fordítani . Erre a kérdésre a Miniszter úr nevében nyilatkozó Tállai András
államtitkár úr múlt év decemberében még nem tudott választ adni . Csupán annak közlésér e
szorítkozott, hogy az „ÁPB-k működtetéséhez szükséges forrás mértékére vonatkozóan a
Nemzetgazdasági Minisztérium 2016. évi elemi költségvetése jóváhagyásával egyidejűleg, a



beérkezett javaslatok, igények felülvizsgálatát követően, a rendelkezésre álló költségvetési
forrás mértékétől függően születik döntés " .

Az államháztartási szabályokra figyelemmel az NGM-nek a napokban kell véglegesítenie elem i
költségvetését, így mostanra már meg kellett hozniuk az ágazati érdekegyeztetés rendszeréne k
működtetésének finanszírozására vonatkozó döntéseket is .

Ezért ismételten kérdezzük Miniszter Urat, hogy 2016-ban mekkora összeget terveznek a z
ágazati érdekegyeztetés rendszerének működtetésére fordítani? Milyen személyi és tárgyi
feltételek biztosításával segítik az ágazati párbeszéd bizottságok m űködését? Terveznek-e
változtatásokat az ágazati érdekegyeztetés rendszerében ?

Budapest, 2016 . február

dr.

	

angozó Tamás
MSZP
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